

Title (en)

Cross-country ski binding.

Title (de)

Langlaufskibindung.

Title (fr)

Fixation de ski de fond.

Publication

EP 0564442 A2 19931006 (DE)

Application

EP 93890063 A 19930331

Priority

AT 64292 A 19920331

Abstract (en)

Cross-country binding, in which a support element (1) which can be fixed on the boot, with its built-in pivot pin (2) via which the boot is pivoted in its position relative to the longitudinal direction of the boot and/or transversely to the longitudinal axis of the boot and/or is connected interchangeably and, as a result of this pivot pin (2) on the support element (1), releasably to the ski. The associated ski binding part (16) being removable from the ski (30) via a base plate (20), which forms a unit with the guide web (32) for the boot, and/or can be interchangeably designed. <IMAGE>

Abstract (de)

Langlaufbindung, bei der ein am Schuh befestigbares Trägerelement (1) mit seiner angebauten Drehachse (2) über die der Schuh verschwenkt wird in seiner Position gegenüber der Schuhlängsrichtung und, bzw. oder quer zur Schuhlängsachse und, bzw. oder austauschbar und durch diese Drehachse (2) am Trägerelement (1) mit dem Ski lösbar verbunden ist. Wobei der dazubehörige Skibindungsteil (16) über eine Grundplatte (20), die mit dem Führungssteg (32) für den Schuh eine Einheit bildet, vom Ski (30) abnehmbar und, bzw. oder austauschbar ausgebildet sein kann. <IMAGE>

IPC 1-7

A63C 9/20

IPC 8 full level

A63C 9/20 (2012.01)

CPC (source: EP)

A63C 9/20 (2013.01)

Cited by

US9320961B2; FR2789903A1; CN103108679A; US2013300088A1; US2015209651A1; EA025472B1; WO2012036562A1; WO2004050197A1; US9126095B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0564442 A2 19931006; EP 0564442 A3 19931124; AT 397474 B 19940425; AT A64292 A 19930915

DOCDB simple family (application)

EP 93890063 A 19930331; AT 64292 A 19920331